
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 25. januar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 237
Vil ministeren nærmere redegøre for, på hvilken måde SKAT har informeret
om den momsmæssige behandling af godtgørelserne til synshallerne, og her-
under oplyse præcis hvornår og i hvilken form SKAT før udsendelse af ny-
hedsbrev nr. 10 i december 2012 har informeret synsbranchen om, hvordan
der skulle forholdes momsmæssigt med de af SKAT udbetalte godtgørelser til
synshallerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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